
PROTOKÓŁ  Nr XXXV/12
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu

29 października 2012 roku w lokalu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury 
w Chęcinach, przy ul. Długiej 

             Sesja  rozpoczęła  obrady  o  godz.  9,15.  Obradom  przewodniczył
Przewodniczący Rady Miejskiej  radny Cezary Mielczarz.
             Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli : 
Gałuszka Grzegorz – Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego
Ferdek Marian – Radny Powiatu kieleckiego
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski
kierownictwo Urzędu Gminy i Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych,
sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedlowych
Mucha Piotr – PBE Elbud W-wa
Czyż Robert – PBE Elbud W-wa
Musiał  Jacek - PBE Elbud W-wa
              Szczegółowy wykaz zawierają załączone do protokołu listy obecności.
               Po  dopełnieniu  ceremonii  powitalnych,  Przewodniczący  Rady
przystępując do zasadniczej i formalnej części posiedzenia,   stwierdził na podstawie
załączonej  listy  obecności,  że  w  posiedzeniu  uczestniczy  pełny  skład  osobowy
Rady.  Oznacza  to,  iż  posiedzenie  jest  prawomocne  do  podejmowania
obowiązujących uchwał  i postanowień.            

    Przewodniczący Rady wskazując na przekazaną   w zaproszeniach na
dzisiejsze  posiedzenie  zarówno  radnym  jak  również  przewodniczącym  jednostek
pomocniczych  Gminy  tematykę  sesji,  przypomniał  zebranym,  iż  obrady  sesji  są
nagrywane,  a  proponowany  porządek  dzisiejszych  obrad  obejmuje  następującą
tematykę: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad
2. Akceptacja  treści  protokołów  z  obrad  Sesji  Rady  z  dnia  25.06.,  08.08.

i 24.09.2012r.
3. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z działalności za okres między 
       sesjami.
4. Informacja o realizacji budżetu Gminy w zakresie rzeczowym i finansowym

z  uwzględnieniem  informacji  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy
finansowej Gminy za I półrocze 2012r. oraz informacji obrazującej realizację
planu  finansowego  przez  samodzielne  zakłady  opieki  zdrowotnej  i  m-g
ośrodek kultury.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a/    podziału gminy Chęciny na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic    
       i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
       wyborczym – druk nr 1
b/   przyjęcia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  i  Miasta  Chęciny

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2013r. – druk nr 2 

c/   odstąpienia  od  sporządzenia  zmiany  Nr  2  studium  uwarunkowań
i  kierunków zagospodarowania gminy Chęciny – druk nr 3

d/   odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego planu  zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz  z  infrastrukturą
techniczną w obszarze części sołectwa Łukowa, gmina Chęciny–druk  4

e/   odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego planu  zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz  z  infrastrukturą
techniczną w obszarze części sołectwa Ostrów, gmina Chęciny– druk  5



f/   odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz  z  infrastrukturą
techniczną w obszarze części sołectwa Wojkowiec, gmina Chęciny   –
druk nr 6

g/  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oznaczonej nr działek 967/3
i 971/3, położonych w mieście Chęciny Obr. 01. – druk nr 7

h/    zmiany  uchwały  Nr  84/XII/11  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach  z  dnia
29.06.2011r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  w  obrębie  wsi
Tokarnia zwanego umownie „Tokarnia 2” – druk nr 8

i/   przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz  z  infrastrukturą
techniczną w obszarze części sołectwa Wojkowiec, gmina Chęciny –
druk nr 9

 j/   przystąpienia do  sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz  z  infrastrukturą
techniczną  w obszarze  południowej  części  sołectwa Łukowa,  gmina
Chęciny– druk nr 10

k/   przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz  z  infrastrukturą
techniczną oraz obszaru rolniczej przestrzeni produkcyjnej z obsługą
produkcji  w  gospodarce  rolnej,  w  tym  infrastruktury  energii
odnawialnej  –  biogazowi  w  obszarze  północnej  części  sołectwa
Łukowa, gmina Chęciny  – druk nr 11

l/    przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz  z  infrastrukturą
techniczną w obszarze części sołectwa Ostrów, gmina Chęciny–druk 12

ł/    przystąpienia  do sporządzenia zmiany Nr 2 studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Chęciny – druk 13

m/  zmiany  uchwały  Nr  85/XII/11  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach  z  dnia
29.06.2011r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na
prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków – druk nr 14

n/  udzielenia  dotacji  celowej  na  dofinansowanie  malowania  dachu  w
kościele Św. Stanisława w Starochęcinach – druk nr 15

o/  określenia wysokości stawek  podatku od nieruchomości na 2013r.  –
druk nr 16

p/    zwolnień z podatku od nieruchomości – druk nr 17
r/   określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na

2013r.  – druk nr 18
s/    obniżenia  ceny skupu żyta  do  celów  wymiaru  podatku  rolnego  na

2013r. – druk nr 19
t/    zmiany  uchwały  Nr  156/XIX/11  RM  z  dn. 28.11.2011r.  w  sprawie

określenia  wzorów formularzy informacji  i  deklaracji  podatkowych –
druk nr 20

6. Rozpatrzenie wniosku w sprawie nie korzystania z prawa obniżenia średniej
ceny sprzedaży drewna, stanowiącej podstawę naliczenia stawki podatku
leśnego na 2013 rok – druk nr 22

7. Informacja  Przewodniczącego  Rady  oraz  Burmistrza  Gminy  i  Miasta
o wynikach dokonanej analizy oświadczeń majątkowych.

8. Wnioski i zapytania radnych oraz przedstawicieli jednostek pomocniczych.
9. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania.
10.Zamknięcie obrad sesji.



W  trakcie  podjętej  dyskusji  nad  treścią  przedstawionego  porządku  obrad,
zabierając  głos  Burmistrz  Gminy  i  Miasta  Pan  Robert  Jaworski,  zgłosił
następujące wnioski:

1. wyłączyć  z  porządku  dzisiejszego  posiedzenia  następujące  projekty  uchwał
oznaczone jako druki: 
1) nr  3  w  sprawie   odstąpienia  od  sporządzenia  zmiany  Nr  2  studium

uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania gminy Chęciny, 
2)  nr  4  w  sprawie  odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz
z infrastrukturą techniczną w obszarze części sołectwa Łukowa, gmina
Chęciny,

3)  nr  5  w  sprawie   odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz
z infrastrukturą techniczną w obszarze części  sołectwa Ostrów, gmina
Chęciny,

4)  nr  6  w  sprawie  odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  farmy  wiatrowej  wraz
z infrastrukturą techniczną w obszarze części sołectwa Wojkowiec, gmina
Chęciny, 

5) nr  9  w  sprawie    przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej wraz      z
infrastrukturą techniczną w obszarze części sołectwa Wojkowiec, gmina
Chęciny, 

6) nr  10  w  sprawie    przystąpienia  do   sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej wraz      z
infrastrukturą  techniczną  w  obszarze  południowej  części  sołectwa
Łukowa, gmina Chęciny, 

7) nr  11  w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej wraz      z
infrastrukturą techniczną oraz obszaru rolniczej przestrzeni produkcyjnej
z obsługą produkcji  w gospodarce rolnej,  w tym infrastruktury energii
odnawialnej – biogazowi w obszarze północnej części sołectwa Łukowa,
gmina Chęciny, 

8) nr  12  w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej wraz      z
infrastrukturą  techniczną  w  obszarze  części  sołectwa  Ostrów,  gmina
Chęciny, 

9) nr  13  w  sprawie   przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  2  studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Chęcin 

                    Kontynuując swoją wypowiedź, Burmistrz Jaworski wyjaśnił, iż
wnioskowane wyłączenie projektów uchwał wynika bezpośrednio z faktu złożenia
w  dniu  dzisiejszym  bezpośrednio  przed  obradami  sesji  Rady  protestu
mieszkańców sołectwa  Łukowa  dotyczącego  lokalizacji  farm wiatrowych     W
związku  z  wpływem  pisma  od  Rady  Sołeckiej  z  Łukowej  nawiązującej  do
projektów uchwał w związku z budową farmy wiatrowej,

2. włączyć do porządku obrad,  projekt uchwały oznaczonej jako druk nr 23 w
sprawie  przejęcia  przez  Gminę  Chęciny  zadania  utrzymania  nawierzchni
dróg powiatowych w zakresie odśnieżania zwalczania śliskości zimowej.

                         Pełna treść tego projektu uchwały została przekazana radnym. 
W związku z brakiem zgłoszeń innych  wniosków i  uwag do przedstawionego

porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  zarządził  przeprowadzenie  trzech
odrębnych  głosowań  jawnych,  spośród  których  pierwsze  dotyczyło  zgłoszonego



przez Burmistrza GiM wniosku o wyłączenie z porządku obrad 9 projektów uchwał
oznaczonych jako druk nr 3, druk nr 4, druk nr 5, druk nr 6, druk nr 9, druk nr 10,
druk nr 11, druk nr 12 i druk nr 13, drugie o włączenie do porządku obrad 1 projektu
uchwały oznaczonego jako druk nr 23, a  trzecie – całości uzupełnionego o przyjętą
poprawkę porządku obrad. W trzech turach głosowania radni głosowali jednomyślnie
tj. jednogłośnie (nie było głosów wstrzymujących się ani przeciwnych). 

  Przewodniczący Rady wskazując na składane zarówno do Burmistrza Gminy i
Miasta  jak  również  do  Rady  Miejskiej  interwencje  i  protesty  mieszkańców  ulicy
Zelejowa i  Sitkówka  w sprawie  projektowanej  budowy linii  napowietrznej  220 kV
łączącej  stacje  Radkowice ze stacją  Kielce Piaski,  zaprosił  uczestników sesji  do
wysłuchania  szczegółowych  wyjaśnień  przedstawionych  przez  projektanta   i
obejrzenia prezentacji całości tej inwestycji. 

Zabierając  w  przedmiotowej  sprawie  głos  przedstawiciele  firmy  ELBUD,
podziękowali  za stworzenie im możliwości  prezentacji  planowanej  do budowy linii
220  kV.  I  przekazali  wszystkim  uczestnikom  posiedzenia  folder  obrazujący
projektowaną  trasę  przebiegu  linii  oraz  informacje  merytoryczne  związane  z
zasadnością budowy. ( stanowi załącznik do protokołu) Wyjaśnili, iż w rozmowach z
mieszkańcami  pojawiły  się  obawy  wskazujące  na  znaczącą  szkodliwość
wytwarzanego pola magnetycznego planowanej inwestycji,  co spowolniło budowę.
Wprowadziliśmy korekty trasy i mamy podjętą uchwałę, w której chcemy pokazać co
i gdzie chcemy budować. Planowaną inwestycją jest linia o długości około 25 km,
która połączy stację w Radkowicach ze stacją Kielce – Piaski.
Inwestorem tego projektu są Polskie Sieci Elektroenergetyczne, zaś stroną umowy
jest Spółka Skarbu Państwa. Sieci przesyłowe są to linie, za pośrednictwem których
przesyła się energię z miejsc usytuowania energii do miejsc dystrybucji. Są to linie
zasilające w energię miliony gospodarstw. Jesteśmy z firmy ELBUD, która istnieje
od 60 lat  i  jest  to jedna z najstarszych firm budownictwa elektroenergetycznego.
Budujemy  nie  tylko  w  Polsce,  ale  także  na  całym  świecie.  Trzeba  zbudować
nowoczesną  sieć  i  dostosować  system  przesyłowy  do  nowoczesnych  urządzeń.
Chcemy  zrobić  linię  zasilania  promieniowego  z  jednego  punktu.  Poprawimy
bezpieczeństwo energetyczne łącząc stację Radkowice ze stacją Piaski. Ma to na
celu poprawę odbioru energii elektrycznej, a mianowicie przy awarii jednej z linii  nie
będzie to odczuwalne dla mieszkańców. Chodzi o to by awarie energetyczne były
problemem polskiej energetyki, a nie masmediów i ludzi, którzy zostają bez prądu.
Jest to  linia, o określonych parametrach i wyczerpuje ona znamiona inwestycji celu
publicznego, która wynika z ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami.
Tego  typu  inwestycja  ma  określony  priorytet  i  prawo.  Robimy  wizję  lokalną,
fotografujemy teren i staramy  się dać propozycję co do przebiegu linii. Priorytetem
jest omijanie zabudowy mieszkaniowej. Staramy się projektować linię w miejscach,
gdzie ta zabudowa jest mniej liczna. 
Istnieje pojęcie prawa służebności przesyłu. Spotykamy się z mieszkańcami, których
nieruchomości, które znajdują się w pasie technologicznym linii czyli w pasie 50 m.
Każdy właściciel, którego nieruchomość znajduje się w tym pasie jest dla nas stroną,
z którą musimy uzgodnić realizację inwestycji na jego terenie i  wypłacić stosowne
odszkodowanie.  Przyjęliśmy,  że  podstawą  do  szacunków  odszkodowań  będą
operaty  szacunkowe,  które  są  opracowywane  na  nasz  koszt  przez  biegłego
rzeczoznawcę. Jeśli właściciel uzna, ze taki operat jest dla niego niekorzystny, może
na nasz koszt wskazać rzeczoznawcę, który oszacuje koszty takiej służebności.
Uwzględniając postulaty mieszkańców,  linia ta została przesunięta od budynków
mieszkalnych, tak blisko jak to możliwe do drogi przejazdowej. Rozwiązanie jakie
chcemy zaproponować to tzw. korytarze przesyłowe, które w Polsce pojawią się za
około dwa lata. Chodzi o to by na możliwie wąskim terenie zlokalizować wszystko to
co musi powstać, żeby linia sprawnie działała bez zajmowania dużej ilości terenu.



Ponadto słupy energetyczne, które chcemy wstawić są wyższe i dwa razy węższe
od istniejących. Będą one zlokalizowane w odległości 400 – 450 m od siebie.

Przyjechaliśmy prosić Państwa, aby ta inwestycja celu publicznego mogła być
dalej  realizowana.  Stąd  też  prośba  o  nową  uchwałę  intencyjną  z  nowym
załącznikiem graficznym, który określa trasę planowanej do budowy linii. Pełną treść
wypowiedzi zawiera załączona do protokołu płyta CD.

      W toku dalszej części debaty,  Przewodniczący Rady zapoznał zebranych
z treścią złożonego w piśmie z dnia 23.10.2012r. przez mieszkańców ul. Zelejowa
i Sitkówka proteście  dotyczącym projektowanego przebiegu linii  220 kV Kielce –
Piaski.   
       Zabierając  ponownie  na  zaproszenie  Przewodniczącego  Rady  głos,
przedstawiciel  projektanta planowanej do budowy linii  energetycznej, odniósł się do
każdego  z  zawartych  w  treści  protestu  mieszkańców  zarzutów.  Pełna  treść
wypowiedzi jest uwzględniona na płycie CD stanowiącej załącznik do protokołu. 
       W toku podjętej w tym temacie dyskusji, zabierając głos radna Zofia Stokowiec,
radna Teresa Barwinek oraz Pani Wanda Polańska – przewodnicząca Zarządu
Osiedla Zelejowa podkreślały istniejące zagrożenia dla mieszkańców i brak zaufania
do przedstawianych ekspertyz o nieszkodliwości działania wytwarzanego przez linię
pola  magnetycznego  dla  zdrowia  ludzkiego.  W  wystąpieniach  zwracano  ponadto
uwagę na zbyt późne rozpoczęcie konsultacji z mieszkańcami i znaczące rozbieżności
w wysokości odszkodowań wypłacanym właścicielom gruntów, którzy wyrazili zgodę. 
Pełna treść  wypowiedzi  jest  uwzględniona na  płycie  CD stanowiącej  załącznik  do
protokołu. 
       
ad. 2
         Przewodniczący Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag
i  zastrzeżeń  do  treści  udostępnionych  w  Biurze  Rady  protokołów  obrazujących
przebieg obrad Sesji Rady Miejskiej w dniu 25.06.,08.08. i 24.09.2012r. – zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego  w  wyniku  którego  protokoły  o  których
mowa zostały przyjęte jednogłośnie.

ad. 3
       Z treścią informacji obrazującej  zakres  realizowanych  przez  Gminę  zadań
w okresie międzysesyjnym zapoznał zebranych Burmistrz GiM Pan Robert Jaworski
(przedstawiona  informacja  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu  jak  również
pełna jej treść jest uwzględniona na płycie CD stanowiącej załącznik do protokołu). 

ad. 4
      Kontynuując obrady przystąpiono do analizy treści  realizacji budżetu Gminy w
zakresie rzeczowym i finansowym z uwzględnieniem informacji o kształtowaniu
się wieloletniej prognozy finansowej Gminy za I półrocze 2012r. oraz informacji
obrazującej  realizację  planu  finansowego  przez  samodzielne  zakłady  opieki
zdrowotnej i m-g ośrodek kultury /dokumenty te stanowią załącznik do niniejszego
protokołu/.
      Zabierając w tym temacie głos  Przewodniczący Rady dopełniając formalności
wynikających z obowiązujących przepisów w tym temacie zapoznał zebranych z pełną
treścią  Uchwały  Nr  93/II/2012  VIII  Składu  orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej  w  Kielcach  z  dnia  19  września  2012r.  w  sprawie  opinii  o
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Chęciny za I półrocze 2012r.
(uchwała  stanowi  załącznik  do  protokołu),  zapraszając  jednocześnie  uczestników
obrad do zabierania głosów w dyskusji w tym temacie.
W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie
głosowania jawnego w wyniku  którego   informacje o realizacji  budżetu gminy
zostały przyjęte jednogłośnie.



ad. 5 
        Wznawiając po 10 minutowej przerwie obrady, przystąpiono do rozpatrywania
projektów uchwał w brzmieniu oznaczonym w odpowiednich drukach, których pełną
treść  łącznie  z  przedstawionymi  uzasadnieniami  otrzymali  wszyscy  radni  oraz
zaproszeni  sołtysi  i  przewodniczący  zarządów  osiedlowych.  (oznaczone  druki
projektów uchwał stanowią załącznik do niniejszego protokołu). 
        Przewodniczący Rady przed przystąpieniem do rozpatrywania każdego projektu
uchwały przedstawiał zebranym wypracowane przez Komisje wnioski i opinie w tym
zakresie.

Projekt  uchwały  w  sprawie    podziału  gminy  Chęciny  na  okręgi  wyborcze,  
ustalenia ich granic i  numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym
okręgu wyborczym – druk nr 1
                  Przystępując  do  debaty  nad  treścią  w/w  projektu  uchwały,
Przewodniczący Rady  zwrócił  uwagę radnych na fakt, iż projekt o którym mowa
zawiera dwu wariantowy załącznik, tj. wariant II i wariant III. Ponieważ na wspólnym
posiedzeniu  Komisji  nie  wypracowano  jednoznacznego stanowiska  co  do wyboru
jednego z wariantów, aktualnie koniecznością staje się przeprowadzenie głosowania
jawnego, odrębnie dla każdego z wariantów z uwzględnieniem następujących zasad
głosowania:  każdy  radny  dysponując  tylko  jednym  głosem „za”  dokonuje  wyboru
jednego z tych wariantów. O dokonanym wyborze zdecyduje zatem większa liczba
oddanych głosów „za”.
                    Radni nie wnosząc uwag i zastrzeżeń do przedstawionych zasad
głosowania,  przystąpili  do  wyboru  jednego  z  wariantów.  W  zarządzonym  przez
Przewodniczącego  Rady głosowaniu  jawnym,  „za”  przyjęciem  załącznika  w
brzmieniu  określonym  jako  wariant  II  głosowało  11  radnych,  a  za  przyjęciem
załącznika w brzmieniu określonym jako wariant III – 3 radnych; 1 radny wstrzymał
się od głosu.
                   Przewodniczący Rady stwierdzając  na  podstawie  wyników
przeprowadzonego głosowania, że radni większością głosów zdecydowali o wyborze
załącznika wg wariantu II, zarządził przeprowadzenie kolejnego głosowania jawnego,
które dotyczyło całości projektu uchwały wraz z załącznikiem – wariant II. Projekt o
którym mowa został  przyjęty większością głosów  („za” - głosowało 13 radnych,
głosów  przeciw  nie  było,  a  2  radnych  wstrzymało  się  od  głosu). Uchwała ta
oznaczona Nr 255/XXXV/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy i
Miasta  Chęciny  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2013r.  – druk nr 2
             Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym
temacie  i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  przez  wszystkie  Komisje  Rady,
zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego projekt o którym
mowa  został  przyjęty  jednogłośnie. Przyjęta  uchwała  została  oznaczona  Nr
256/XXXV/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  
oznaczonej nr działek 967/3 i 971/3, położonych w mieście Chęciny Obr. 01. –
druk nr 7
     Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady,  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 257/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.



Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  84/XII/11  Rady  Miejskiej  w
Chęcinach  z  dnia  29.06.2011r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w obrębie wsi
Tokarnia zwanego umownie „Tokarnia 2” – druk nr 8
     Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady,  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 258/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
       
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  85/XII/11  Rady  Miejskiej  w
Chęcinach z dnia 29.06.2011r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji
celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków – druk nr 14
         Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady,  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 259/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  dofinansowanie
malowania dachu w kościele Św. Stanisława w Starochęcinach – druk nr 15
         Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady,  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 260/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek   podatku  od
nieruchomości na 2013r.– druk nr 16 (wersja uwzględniająca poprawkę w  1 ust. 1
pkt 1”b” )
        Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  (uwzględniającego  wprowadzoną  korektę)
przez wszystkie Komisje Rady, zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego, w
wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa  został  przyjęty  jednogłośnie. Przyjęta
uchwała  została  oznaczona  Nr  261/XXXV/12 stanowi  załącznik  do  niniejszego
protokołu.

Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości – druk nr 17
        Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady,  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 262/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych na 2013r.  – druk nr 18 z poprawką dot. załącznika nr 2, rub 4, poz.
8 i 11
        Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne zaopiniowanie projektu  (uwzględniającego wprowadzone poprawki)
przez wszystkie Komisje Rady, zarządził przeprowadzenie głosowania jawnego, w
wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa  został  przyjęty  jednogłośnie. Przyjęta
uchwała  została  oznaczona  Nr  263/XXXV/12 stanowi  załącznik  do  niniejszego
protokołu.



Projekt  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów  wymiaru
podatku rolnego na 2013r.   – druk nr 19
        Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady,  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 264/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 156/XIX/11 RM z dn.     28.11.2011r.  
w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  –
druk nr 20
        Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne  zaopiniowanie  treści  analizowanego  projektu  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 265/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

              Kontynuując obrady, zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do
rozpatrywania kolejnego, dodatkowo włączonego do porządku dzisiejszych obrad -
projektu uchwały oznaczonej jako druk nr 23 w sprawie :
przejęcia  przez  Gminę  Chęciny  zadania  utrzymania  nawierzchni  dróg
powiatowych w zakresie odśnieżania zwalczania śliskości zimowej 
          Odnosząc  się  do  przedstawionego  projektu  uchwały,  Kierownik  Ref.
Budownictwa, Inwestycji i Drogownictwa Pan Jerzy Kasiński wyjaśnił, iż sprawa
dotyczy wyrażenia przez Radę zgody na zawarcie naszej Gminy porozumienia ze
Starostem  Powiatowym  w  Kielcach  w  sprawie  przejęcia  przez  Gminę  prac
związanych  z  zabezpieczeniem  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych
zlokalizowanych na terenie samego miasta.
        Przewodniczący Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie
i  pozytywne  zaopiniowanie  treści  analizowanego  projektu  zarządził
przeprowadzenie  głosowania  jawnego,  w  wyniku  którego  projekt  o  którym  mowa
został przyjęty jednogłośnie. Przyjęta uchwała została oznaczona Nr 266/XXXV/12
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
          
ad. 6
        Kolejną sprawą do analizy której przystąpiono zgodnie z przyjętym porządkiem
obrad było rozpatrzenie wniosku w sprawie :
- nie  korzystania  z  prawa  obniżenia  średniej  ceny  sprzedaży  drewna,

stanowiącej podstawę naliczenia stawki podatku leśnego na 2013 rok  – druk
nr 22

         Radni, nie wnosząc uwag i zastrzeżeń do treści przedstawionego wniosku
postanowili  w  wyniku  zarządzonego  głosowania  jawnego,  przyjąć  wniosek
jednogłośnie, akceptując tym samym:
- odstąpienie od prawa obniżenia ceny sprzedaży drewna i przyjęcie dla celów

naliczania  podatku  leśnego  na  2013  rok  ceny  określonej  w  Komunikacie
Prezesa GUS

ad. 7
Z treścią informacji obrazującej wyniki przeprowadzonej analizy oświadczeń

majątkowych  złożonych  przez  radnych  Gminy  Chęciny  Przewodniczącemu Rady
Miejskiej  oraz  złożonych  przez  odpowiednich  pracowników  samorządowych
Burmistrzowi Gminy i Miasta Chęciny, zapoznał zebranych Przewodniczący Rady
radny  Cezary  Mielczarz  (informacje  o  których  mowa  stanowią  załącznik  do
niniejszego protokołu).                       



ad. 8       
        Kontynuując obrady przystąpiono do zgłaszania wniosków i zapytań:
Pan Rafał Gajos – radny msc. Miedzianka, Podpolichno, Charężów – zwrócił się
z zapytaniami:
- na jakim etapie prac budowlanych jest projekt oświetlenia w Podpolichnie i 
  projekt oświetlenia w kierunku świetlicy w Miedziance,
- kiedy nastąpi obsadzenie stanowiska Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej,
        Radny wnioskował ponadto o konieczności poprawy nowo wybudowanych
chodników przy drodze powiatowej  w Miedziance, oraz potrzebę wyremontowania
przystanku, który nie posiada tylnej ścianki. 
        W toku dalszej części swojego wystąpienia, radny podziękował za wybudowane
dla mieszkańców boisko, wnioskując jednocześnie o zamontowanie piłko - chwytów.
Pani Bogusława Nartowska – sołtys msc. Korzecko – zwróciła się z pytaniem:
- miało być podpisane porozumienie z Wojewódzkim Zarządem Dróg w sprawie   
  planowanego remontu drogi wojewódzkiej przez Korzecko;  jaki jest aktualny stan
tej sprawy?
Pani Krystyna Foksa – radna msc. Bolmin – zwróciła się z zapytaniami:
- czy podjęto działania w sprawie poprawek nawierzchni drogi gminnej w Bolminie
(Schetynówka)
- w jakim celu usytuowano przystanek na tej drodze, skoro nie jeżdżą tamtędy busy 
 ani autobusy.
Pani Antonina Piłat – Sołtys msc. Łukowa :  kierując słowa podziękowania pod
adresem  Z-cy  Dyrektora  ZGK  i  pracownikom  komunalnym  za  wykonane  prace
porządkowe  przy  nowo  wyremontowanym  budynku  remizo-świetlicy,  zwróciła  się
z  wnioskiem  w  sprawie  konieczności  naprawy  urwanej  półrynna  na  budynku
komunalnym, w którym obecnie znajduje się biblioteka. 
Pani sołtys zapytała również, czy w roku bieżącym będzie wyremontowane droga
obok kościoła w Łukowej.
Pani Zofia Stokowiec – radna ul. Zelejowa, Sitkówka, Panek, Czerwona Góra –
zapytała, kiedy zostanie usytuowany przystanek przy ul. Zelejowej.
Pani Wanda Polańska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Zelejowa – kierując
słowa  szczególnego  podziękowania  dla  władz  Gminy  za  wykonany  plac  zabaw
i  remont  ulicy  Zelejowa,  zwróciła  się  z  prośbą  o  pilne  rozwiązanie  problemu
związanego  z  mocnym  zawężeniem  drogi  wzdłuż  posesji  Państwa  Włosińskich,
którzy ogrodzili własną nieruchomość, stwarzając poważne utrudnienia z korzystania
z drogi publicznej.  Przewodnicząca poinformowała ponadto, że w ostatnim czasie
zostało skradzione lustro usytuowane na skrzyżowaniu ulic w Zelejowej. 
Pani Danuta Pniewska – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Czerwona Góra  –
podziękowała  dyrektorowi  ZGK  za  uporządkowanie  terenu  na  Osiedlu  Czerwona
Góra, a następnie zwróciła się zapytaniami: 
- kiedy zostanie dokończony plac zabaw,
- kiedy zostanie wykonanie oświetlenie drogi od Czerwonej Góry do trasy E7.
Pani  Zofia  Rybak  –  Sołtys  msc.  Mosty  –  wnioskowała  w  sprawie  potrzeby
dowiezienia  kruszywa   i  wyrównanie  nawierzchni  drogi   w  kierunku  Żernik.  Pani
sołtys zapytała ponadto kiedy zostanie wykonane oświetlenie uliczki w Mostach.
Pani Anna  Bęben – Radna os.  Sosnówka –  dziękując w imieniu mieszkańców
Osiedla za wykonanie chodnika wewnątrz Osiedla, wnioskowała w sprawie  potrzeby
wydłużenia tego chodnika do wejścia na teren siedziby miejscowego przedszkola. 
Pan Jan Orawiecki – Sołtys msc. Tokarnia – wnioskował w sprawie konieczności
podjęcia interwencji dotyczącej  poprawy kanałów ściekowych na drodze powiatowej
w Tokarni.
Pan  Paweł  Kaczor  –  Radny  msc.  Siedlce –  dziękując  w  imieniu  swoich
mieszkańców  za  wykonane  w  ostatnim  czasie  w  msc.  Siedlce  prace  związane
z dodatkowym  dowieszeniem lamp oświetlenia  ulicznego,  uporządkowanie  terenu



wokół  remizy  oraz  otwarcie  świetlicy  środowiskowej,  wnioskował  ponadto
o  potrzebie  odpowiedniego  doposażenia  nowo  funkcjonującej  świetlicy  oraz
konieczność wyczyszczenia rowów odwadniających wzdłuż drogi powiatowej.
Pani Aleksandra Kardaś – Sołtys msc. Wojkowiec – dziękując za wybudowany w
sołectwie  plac  zabaw,  prosząc  jednocześnie  o  zamontowanie  przy  tym  placu
dodatkowej  lampy  oświetlenia  ulicznego  oraz  zainstalowania  na  tym  terenie
ławeczek i koszy na śmieci. Zasadnym jest ponadto ogrodzenie tego placu.
Pani Małgorzata Pniewska – Radna miasta Chęciny –  zwróciła się z prośbą o
dowieszenie lamp oświetlenia ulicznego na ul. Zatropie.
Pani Irena Giemza – Radna msc. Gościniec, Polichno  –wnioskowała w sprawie
potrzeby zamontowania przy przystanku nad szkołą kosza na śmieci.
Pani  Marianna  Pawłowska  –  Sołtys  msc.  Radkowice –  zgłosiła  konieczność
udrożnienia rowu odwadniającego w msc. Radkowice.
Pani Bogumiła Wrońska – Radna miasta Chęciny –  dziękując władzom Gminy za
dobudowę oświetlenia ulicznego oraz piękne uporządkowanie terenu wokół boiska
sportowego,  zwróciła  uwagę na złą  jakość prowadzonych  remontów cząstkowych
dróg i ulic w mieście. 
Pan Tomasz Żelichowski – Radny msc. Lipowica, Przymiarki, Starochęciny –
poinformował,  iż  stan  nowo wybudowanej  drogi  w Bolminie  jest  fatalny  (w mojej
ocenie  wielki  wstyd)  i  należy  tą  drogę  poprawić.  Zapytał  również,   jak  wygląda
sytuacja w ZGK i co z obiecywanym przedstawieniem analizy kosztów. 
Pani  Barbara  Chrabąszcz  –  Sołtys  Miedzianki –  wnioskuje  o  ustawienie
przystanku     w Miedziance.
Pan Michał  Kwiatkowski – Radny msc. Korzecko, Mosty,  Skiby – zwrócił  się
z  prośbą o  wyjaśnienie,  czy  zasuwa  przy  posesji  to  jest  własność  prywatna  czy
Zakładu Gospodarki Komunalnej.
     
ad. 9
            Na zgłoszone wnioski i zapytania szczegółowych wyjaśnień i odpowiedzi
udzielił  w  kwestiach  dotyczących  gospodarki  komunalnej,  uczestniczący  w
posiedzeniu  Z-ca  Dyrektora  ZGK  Pan  Andrzej  Wojciechowski,  natomiast  w
pozostałych sprawach – Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski.  Pełną
treść  wystąpień  zawiera  nagranie  na  płycie  CD,  która  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu. 
              W toku dalszej części tego punktu porządku posiedzenia,   Radna Pani
Zofia  Stokowiec  pełniąca  funkcję  przewodniczącej  Komisji  Rewizyjnej
poinformowała  zebranych  o  wynikach  przeprowadzonej   w  Zakładzie  Gospodarki
Komunalnej kontroli, której tematem była gospodarka wodno – ściekowa.

ad. 10
           Przewodniczący Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku
obrad i dziękując wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu zamknął obrady Sesji
Rady Miejskiej.
         

    Protokołowała:                                                                  Przewodniczący
obrad:

   Teodozja  Nowak                                                                Cezary Mielczarz
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